

SpLitt

Styrelsemöte 2021-12-14 16:15- Protokoll

14 december / KL. 16:15 / Ringius

Ordförande: Salina Söderberg
Vice Ordförande: Frida Endertorp
Kassör: Valdemar Linhem

Ledamot: Alma Thunberg
~~Ledamot: Kelly Helsing~~
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Elin Frost
Ledamot: Filippa Hanna
~~Ledamot: Ella Almroth~~
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Elliot Burman
Ledamot: Jessica Lindström
~~Ledamot: Isabella Bergfors~~
~~Ledamot: Charlie Söderholm~~
Ledamot: Maya Lundgren

Formalia

F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Eline

Val av justerare: Elliot

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info
Representanter (Salina och Valdemar) har varit på möte. Tar upp festeriet.
Samo event. Humsek-Rummet som styrelsen kan nyttja samt inköp till detta.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Inget nytt

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
Några betalningar för sittning, annars inget nytt

I5 Ylva från Humsek

Uppdaterar humseks hemsida
Informerar om humseks styrelse och deras arbete

Diskussion

D1 WeDiglt

Planer kring gemensam ovve invignings-sittning tas upp. Ta kontakt med WeDiglt.
Preliminärt mitten av februari. Göra ett gemensamt märke för sittningen, Alva hör av sig med info om producenter

D2 På Spåret

Haft ett brainstorm-möte. Planeras till Januari (fördelning av eventen diskuteras, kommer ske mycket i jan-feb, kan bli senare).

D3 Festeriet

Festeriet är tänkt vara ett utskott i humsek som sköter sociala event för kåren. Tänk vara runt 10 ledamöter. Alva, Alma, Isabella, Vilma och Salina är intresserade.

D4 Skrivartävling

Skrivartävlingen är ute och inväntar bidrag

Ska ha möte om budget, gästföreläsare, pris och pengar till boktrycket. Ylva ger tips om budget-ansökan och tillgänglighet av bok och tävlingen. Diskussion om att lägga ut tävlingen på humseks hemsida. Ordförande tar upp att juryn kan utökas och Filippa är intresserad.

D5 Fest efter jul

Salina tar upp förslag om fest med tema efter jul om restriktionerna tillåter. Wilma, Frida och Jessica anmäler intresse för att planera.

Beslut

B1 Beslut om På Spåret

Inga beslut togs.

B2 Beslut om Festeriet

Styrelsen godkänner intressegruppen

B3 Beslut om Fest

Styrelsen godkänner intressegruppen

Övriga Punkter:

Corona Restriktioner

Nya restriktioner rör inte verksamheten och styrelsen behöver inte ändra event. Planeringsgrupper ska hålla sig uppdaterade om nya restriktioner i planering av event. Alma kollar med origo angående vaccinpass för sittningen.

Boktips förfrågas. Kommer ta juledigt och börja igen nästa termin.

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande: Salina Söderberg

Sekreterare: Eline Frost

Justerare: Elliot Burman